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 3202 פברוארב 27 וםמיהרובע סיכום ישיבת ועד 
  .החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס 2023בפברואר  27 שני ביום  . 1

, מירב רביב, אפי מלר יעקב )ג'וקי( ניב,עמירם בריט,  ,קמי רובינזון– יו"ר נוכחים:

  והח"מ. מאיר מוסאי

לירז סופרין  ,יוסי חזאיאבנר הלחמי, , הנהלת העירייה()ישיבת שלמה פסי  :נעדרו

 ת(.ומוקדמ ות)הודע

  דובי יודקין. - קב"ט הרובע: כמו כן השתתפו

 :והסיכומים לגביהם להלן הנושאים שהועלו.   2

 מברך את הנוכחים.  – יו"רקמי רובינזון  

רשמי בתיכון, מבנה מרשים ביותר אשר בטקס  ראש העירנחנך ע"י  רריום בתיכון מו"והאודיט

 ישמש גם את קהילת הרובע.

 ן חרותג .א

לג'וקי לראש העיר ולעובדי העיריה וכן  ברצוני להודות  .נחנך היום, יצא מרשים ויפה

 .לביצוע הפרוייקטעל תרומתו 

 מצטרף לוועדת הביטחון. יוסי חזאיחבר הועד  – ועדת ביטחון .ב

 

 קב"ט הרובע – יודקיןדובי 

 .מספר פריצות בגדריש , במהלך החודש מדווח על פריצות וגנבות רכבים ברובע

 לתיקון הגדר. היום ציוד רלוונטי רכשנ

 נוספים לאבטחת הרובע. מצלמות ואמצעיים 7הותחל תהליך רכש של 

 ביום א' הקרוב בפני ועדת הביטחון. תוצג   2023 שנתותוכנית עבודה ל 2022סיכום שנת 

 

בקש להעביר נתונים מפורטים, וי גיא עידול יפנהמנהל הרובע  –קולנוע  -יו"ר קמי רובנזון 

 כתבי כמויות מעבר לנתונים הבסיסיים שהועברו.

 

 , נכסים וצרכנותיו"ר ועדת כספים –מאיר מוסאי 

 מבקש לשלב היתרים גם בעבודות הגז ביישוב. –היתרים  .א

לבדוק עם  מוסאיאין מיפוי מסודר ולכן הקבלן חופר והורס התשתית. באחריות  –ג'וקי 

 חב' הגז תקנות מסודרות בנושא. תיקון תקלות בשטח הציבורי הינם על חשבון חברת הגז.

, יועברו לפורום במייל פסלים חדשים במספר מקומות במכביםחסרים עדין ס – ספסלים .ב

 עמירם ועודד.ות סטטוס הטיפול בספסלים באחרי

 

 יו"ר ועדת הנדסה ותפקידים מיוחדים –. אפי מלר 3

 ואנוכי שלמה פסימעדכן בעקבות הפגישה של מ"מ ראש העיר ומחזיק תיק הרובע  – יו"ר קמי

 .1.12.2005 –מ  10/05הדיון התבסס על ההחלטות כפי שסוכמו ע"י מועצת העיר בדיון 

 במסגרת הפגישה מיום ה' לובנו והובהרו הנושאים ההנדסיים החשובים לרובע. 

 ממתינים לסיכום שיפורסם בהקדם.

 



 את תפקיד יו"ר ההנדסהלקידום נושא ההנדסה ברובע  רביםאמצים קיבלתי אחרי מ –אפי מלר 

 . ההנדסי ברובע( בנושא מפרט התנהלות) אני רואה התקדמות רבה בנושא ומחכה לסיכום

מוקיר ומודה על המאמצים הרבים והזמן הרב שהוקדש לנושא ומקווה שאכן נמצא  – יו"ר קמי

 פיתרון לנושא.

 

 יו"ר ועדת תרבות וקהילה –מירב רביב 

 .(75)מעל גיל  "רובעאזרחים וותיקים בתלמידי ביה"ס עמית יחלקו בפורים ל" – משלוחי מנות

 שלבי התארגנות. – בית חם

 יועברו בשבוע הבאותאריכים תשובות סופיות . 2023תוכנית תרבות לשנת מפרט  – יו"ר קמי

 .אבנרע"י 

 .רעותנכרון עם עמותת מעלה סוגית האירועים והס – ג'וקי

הוצגה בפגישת הועד הקודמת והחלטות סופיות  2023תוכנית אירועי התרבות לשנת  – יו"ר קמי

 אבנר.ותאריכים יועברו בשבוע הבא ע"י 

 

.  לעיונכם. 4  

 

במשרדי הוועד. 20:00 שעה 3.4.23  בתאריך שניישיבה הבאה תתקיים ביום . ה5  

 מנהל הרובע-שלמה-עודד בן 

 הפרוטוקולרושם 

 

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – גבעריבי כהן 


